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Närvarande Hans Liljas, ordf 
 Anita Beckman 
 Claes-Henrik Engström 
 Bo Henriksson 
 Leif Jansson 
 Sten-Åke Larsson 
 Arne Högkvist 
 Curth Hedin 
 Birgitta Jansson 
 
1. Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Förra protokollet 
 De fem personer som felaktigt betalat årsavgiften till föreningen, har fått 
 sina pengar i retur. I övrigt är allt OK. 
 
3. Kassörens rapport 
 Bank          19.799:51 
 Plusgiro     19.985:25 
 Pengar har kommit från Vuxenskolan för de olika studiecirklarna. 
 
4. KPR 
 Från KPR finns inget att rapportera. 
 
5. Uppvaktning av medlemmar 
 Britta Lasson 90 år den 20 april. Skall uppvaktas personligen. 
 Hans Nordh 75 år den 19 maj. Hans skickar blomstercheck. 
 Inga-Lill Karlsson 80 år. Hans skickar blomstercheck. 
 Tackkort har inkommit från Anders Magnusson och Birgitta Jansson. 
 
6. Begäran om bidrag från matlagningscirkel 
 Beslutet att neka matlagningscirkeln bidrag omprövas. Ersättningen från 
 Vuxenskolan kan användas till detta. Dock får ej pengarna användas till 
 lön eller lokalhyra. Således kommer bidrag att utgå. Samma regler gäller 
 samtliga studiecirklar. 
 
7. Valberedning 
 Fortfarande ingen lösning på valberedningsfrågan.  
 
 
 



 
 
 
8. SPF- distriktets årsmöte måndag 20 mars i Sunne 
 Hans Liljas och Leif Jansson deltog i detta möte.  
 Till ny ordförande i distriktet valdes Kerstin Erlandsson och till övriga nya    
 styrelsemedlemmar valdes Rolf Lundberg och Hans Obstfelder. 
 
9. Utbildning EPI-server den 28 mars 
 I nämnda utbildning deltog Arne Högkvist. Han rapporterade om läget. 
 Dessutom bestämdes att våra protokoll skall läggas ut på hemsidan.  
 
10.  Kick-off 
 Hans, Leif och Sten-Åke ingår i gruppen som, tillsammans med Munkfors, 
 skall utfärda program för denna dag. Hans tar kontakt med Uno i Munkfors.   
 
11. Familjerätt 
 Hans berättade om ett erbjudande från Juristbyrån i Karlstad om att 
 informera på något av våra möten. 
 
12. Övriga frågor 
 Bo berättade om ett meddelande från SPF centralt. Enligt detta har vi 
 124 medlemmar. Enligt våra noteringar har vi cirka 158.  
 
 Anita berättade om en kommande temadag, Framtiden/E-hälsa.  
 
Vid protokollet 
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